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Volební kongres Českého ženského lakrosu , z.s. 
 

 
Datum: 10.12.2024 
Místo konání: TJ Sokol Smíchov, Plzeňská 27, Praha 5 
Prezence: Adéla Blahovcová, Iveta Drbohlavová, Barbara Bažantová, Linda Sádlová, Klára 
Maříková, Pavel Urban, Anežka Vlčková, Hedvika Kučerová, Martina Hájková, Jakub Kološ 
 
Iveta Drbohlavová, jako sekretář ČŽL, na úvod kongresu provedla prezenci účastníků a 
kontrolu delegátních listin jednotlivých klubů. Pro účely hlasování za klub LCC Radotín 
hlasovala Hedvika Kučerová, za Sokol I. Smíchov Barbara Bažantová, za SK Lacrosse 
Jižní město Kateřina Raková a Pavel Urban hlasoval samostatně. 
 
Program 
 

1. Výroční zpráva o činnosti ČŽL 2024 
2. Zpráva o hospodaření ČŽL 2024 
3. Návrh rozpočtu na rok 2025 
4. Volba prezidenta 
5. Volba VV (4 členi+ prezident) 
6. Volba KK (3 členi) 
7. Diskuze  

 
 
Ad) 1. a 2. Výroční zprávy 
Adéla Blahovcová, jako prezidentka ČŽL, zpracovala zprávu o činnosti Výkonného výboru 
za rok 2024, která byla rozeslána v předem. Do tohoto 
dokumentu byly zahrnuty i výroční zprávy všech ostatních komisí a zpráva o hospodaření 
svazu. Na místě předsedové komisí nebo jejich zástupci zprávy shrnuli a zmínili nejdůležitější 
body. 
Výroční zpráva a zpráva o hospodaření byla schválena jednomyslně. 
 
Ad.) 3. Návrh rozpočtu na 2025  
Byl schválen jednomylsně a je přílohou výroční zprávy. 
 
Ad.) 4. Volba prezidenta ČŽL 
Prezidentkou ČŽL byla zvolena Barbara Bažantová. 
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Ad.) 5. Volba dalších členů Výkonného výboru 
Členkami byly zvoleny: Jana Řeháková, Iveta Drbohlavová, Kateřina Raková a Anna 
Votrubcová. Barbara Bažantová se jako zvolená prezidenta stala členkou VV automaticky. 
Výkonný výbor pokračuje v mírně pozměněném složení oproti předchozímu volebnímu 
období. 
 
Ad.) 6. Volba Kontrolní komise 
Do kontrolní komise byly zvoleny: Anežka Vlčková, Hedvika Kučerová a Linda Sádlová. 
 
Ad.) 7. Diskuze 
Proběhla krátka diskuze ohledně organizace soutěží. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
V Praze, dne 10.12.2024 
Zapsala: Iveta Drbohlavová 
 
 
 
 
 
 
 


